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ÅRSMØDE LEMVIG JÆGERRÅD DEN 19. FEB. 2019 KL. 19,00 I NEES-BØVLING-LEMVIG 
JAGTFORENING 

21 fremmødte jægere deltog i årsmødet. 

 

DAGSORDEN: 

1. VALG AF DIRIGENT 

2. AFLÆGGELSE AF BERETNNG 

3. ORIENTERING OM BESTYRELSENS SAMMENSÆTNING 

4. INDSTILLING AF DELEGEREDE TIL REPRÆSENTANTSSKABSMØDET 

(2+FORMANDEN) 

5. VALG AF REPRÆSENTANT TIL DET GRØNNE RÅD 

6. EVENTUELT 

 

Ad.1: 

Bo Lisby valgtes om dirigent. 

Ad.2: 

Formanden aflagde beretning. Der var ingen kommentarer til beretningen. 

Ad.3: 

Formanden orienterede om bestyrelsens sammensætning, med to personer fra hhv. Nees-

Bøvling-Lemvig, Ramme, Møborg og Thyborøn-Harboøre jagtforeninger. 

Ad.4: 

Årsmødet indstillede følgende personer til repræsentantskabsmødet den 22. juni 2019: 

 Kim Bundgaard 

 Jan Juul Christensen 

med følgende to som suppleanter: 

 Allan Jensen 

 Bo Lisby 

Ad.5: 

Bent Bech-Larsen ønskede ikke fremover at være DJ’s repræsentant i Det Grønne Råd. 

Formanden takkede Bent Bech-Larsen for dennes gode arbejde igennem flere år i rådet. 

På bestyrelsens indstilling valgtes Bent Dahl, Strande som medlem til Det Grønne Råd i 

Lemvig Kommune. 
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Ad.6: 

Fra Nees-Bøvling-Jagtforening var der spørgsmål til HB-medlem Norbert Ravnsbæk om 

forsikring ifm. bestyrelsesansvar i en verserende skydebanesag i foreningen. 

Norbert redegjorde for forbundets nuværende forsikringspolitik. Sagen er efterfølgende drøftet 

på jægerrådsmøde, og der er fremsendt anmodning om bestyrelsesansvarsforsikring til lokale 

jagtforeningsbestyrelser til behandling på bestyrelsesmøde i kreds2 med henblik på, at få 

sagen drøftet på kredsmødet 2019. 

Samme forening stillede spørgsmål ved udmelding fra DJ, at foreningens verserende 

skydebanesag ikke var af principielt karakter. 

Årsmødet stod uforstående herfor, og sagen er ligeledes fremsendt til behandling ved 

bestyrelsesmøde i kreds 2. 

Thyborøn-Harboøre Jagtforening ville gerne drøfte en eventuel nedlæggelse af jægerrådene 

og med en ikke nærmere defineret afløsning for samme. 

Årsmødet ved enige om at afvente og se hvad resultater strukturudvalget måtte fremlægge til 

beslutning. 

Problematikken omkring Naturstyrelsens indsats for mårhunde blev drøftet, og det blev meddelt 

at kreds 2 allerede har fremsendt ønske til HB om at DJ alene overtager bekæmpelse af 

mårhunde. 

Der blev spurgt om mulighederne for jagt på bramgæs. 

Bent Bech-Larsen, som vores koordinator i strand- og havjagtsudvalget, svarede, at jagttid 

kommer der ikke, men der bliver sandsynligt åbnet for mere regulering. 

 

Efterfølgende årsmødet: 

INDLÆG VED HB-MEDLEM NORBERT RAVNSBÆK, KREDSFORMAND JESPER 

TRUELSEN OG FORMAND FOR RGHV JACOB BONI JAKOBSEN. 

 

Mødet slut kl. 22.00 

 

 

Referent: BF 
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